

(以下的出席名單所顯示的只是截至擬備該名單時的情況)
(The attendance list below only shows the position as at the time of preparation)

財務委員會
Finance Committee

2021年8月13日(星期五)下午3時15分
在立法會綜合大樓會議室1舉行的會議
Meeting to be held on Friday, 13 August 2021, at 3:15 pm
in Conference Room 1 of Legislative Council Complex

出席名單
Attendance List

(截至2021年8月12日)
(As at 12 August 2021)

朱曼鈴女士
財經事務及庫務局
常任秘書長(庫務)

Miss Cathy Chu Man-ling
Permanent Secretary for Financial
Services and the Treasury (Treasury)

劉震先生
財經事務及庫務局副秘書長
(庫務)1

Mr Raistlin LAU Chun
Deputy Secretary for Financial Services
and the Treasury (Treasury)1

議程第4項 – FCR(2021-22)58

這項目請各委員通過人事編制小組委員會在2021年7月14日會議上所提出的建議。

EC(2021-22)9 – 在機電工程署開設1個總屋宇裝備工程師編外職位(首長級薪級第1點)，以領導新部別，加強規劃和推行區域供冷系統項目

任浩晨先生
環境局首席助理秘書長(能源)

彭耀雄先生
機電工程署署長

潘國英先生
機電工程署副署長(規管服務)

朱祺明先生
機電工程署助理署長(電力及能源效益)

Agenda item No. 4 – FCR(2021-22)58

This item seeks approval of the recommendation of the Establishment Subcommittee made at its meeting held on 14 July 2021.

EC(2021-22)9 – Creation of one supernumerary post of Chief Building Services Engineer (D1) in the Electrical and Mechanical Services Department to head a new division in order to strengthen the planning and implementation of district cooling system projects

Mr José YAM Ho-san
Principal Assistant Secretary for the Environment (Energy)

Mr PANG Yiu-hung
Director of Electrical and Mechanical Services

Mr Raymond POON Kwok-ying
Deputy Director of Electrical and Mechanical Services (Regulatory Services)

Mr Barry CHU Kei-ming
Assistant Director of Electrical and Mechanical Services (Electricity and Energy Efficiency)